



Vadim Goryanskiy

Ukraine/Ukraine

Вадим Горянський

Geboren in Bohuslaw, Ukraine. Er studierte von 2001–2006 Kunst an der Pädagogischen Hochschule Bohuslaw (Nechui Levitskyi) in Kiew. 2013 schloss er sein Studium an der Kunstfakultät der Nationalen Akademie für Kunst und Architektur in Kiew ab. Seitdem arbeitet er mit der "Slava Frolova Gruppe" zusammen. Bei der Teilnahme am Festival "Kristallene Palette 2013" gewann er den 2. Platz. 2004 war er beim "Ukrainischen Nationalfestival für Milleniumskunst" vertreten und gewann den 1. Platz. Seine ersten Einzelausstellungen hatte er in der Pechersky Galerie in Moskau und in der Grinchenko-Universität in Kiew. In 2013 nahm er an der Ausstellung des Museums der Ukrainischen Ikone (spiritueller Schatz der Ukraine) und in der Republik-Ausstellung in Sophia Kiew teil, zudem hatte er eine Einzelausstellung bei "MAPM". Werke des Künstlers wurden mehrfach in der Gamma Galerie und Galerie Evartspace gezeigt. Er wurde mit der der Taras-Schewtschenko-Gedenkmedaille ausgezeichnet. <http://goryanskiy.com>

Born in Boguslaw, Ukraine. 2001–2006 he graduated at the art department of Boguslaw Pedagogical College (Nechui Levitskyi), Kiev. In 2013 he graduated in the Faculty of Arts of the National Academy of Fine Arts and Architecture, Kiev. He has worked since 2013 to today with "Slava Frolova Group". He participated in the festival "crystal palette 2013" and won the 2nd place. He took part in the "Ukrainian National Festival Millenium Art" in 2004 and won the 1st place. In 2012 he arranged his first personal exhibitions in Pechersky Gallery, Moscow and at Grinchenko University, Kiev. In 2013 he participated in the exhibition of the Museum of Ukrainian Icon (spiritual treasure of Ukraine) and in the Republic Exhibition in Sophia Kiev, and had also a personal exhibition at "MAPM" area. The artist regularly took part in exhibitions arranged by Gamma Gallery and Evartspace Gallery. Has been awarded the Taras Shevchenko Memory Medal. <http://goryanskiy.com>



Schwarzer Gott & Weißer Gott, 2013, Öl auf Leinwand, 160x200 cm

Black God & White God, 2013, oil on canvas, 160x200 cm